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Appointment

Mr. Wayne Davies
General Manager, Nedco Ontario

January 5%, 2024
Nedco/Rexel Atlantic is pleased to announce the appointment of Wayne Davies as General
Manager, Ontario division effective January 8t", 2024.

Wayne brings to the position a wealth of management experience in the Electrical industry.
Throughout his career, he has consistently demonstrated his ability to deliver profitable sales

growth by fostering strong relationships with his team, vendors, and customers.

Most recently, Wayne was the Director of Business Development for the Nedco Ontario. Prior to
joining Nedco he held various leadership positions with a competitor.

Please join me in congratulating Wayne and extending to him our best wishes for his continued
success in his new role.

Sincerely,

Adrian Trotman, P.Eng.
Vice-President, Nedco & Rexel Atlantic
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Nomination

Mr. Wayne Davies
Directeur Général, Nedco Ontario

5 Janvier, 2024
Nedco/Rexel Atlantique a le plaisir d'annoncer la nomination de Wayne Davies au poste de
directeur général de Nedco Ontario a compter du 8 Janvier 2024.

Wayne apporte a ce poste une grande expérience en gestion dans l'industrie électrique. Tout au
long de sa carriere, il a constamment démontré sa capacité a générer une croissance rentable des

ventes en favorisant des relations solides avec son équipe, ses fournisseurs et ses clients.

Plus récemment, Wayne était le directeur du développement des affaires pour Nedco Ontario.
Avant de rejoindre Nedco, il a occupé divers postes de direction chez un concurrent.

Veuillez vous joindre a moi pour féliciter Wayne et lui adresser nos meilleurs voeux de réussite dans
son nouveau role.

Cordialement,

Adrian Trotman, ing.
Vice-président, Nedco & Rexel Atlantique
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